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Speech academische opening 24-25 
Laurens Verhaegen (voorzitter Studentenraad UAntwerpen) 
 

Geachte aanwezigen. Geachte burgemeester, rector, algemeen directeurs, decanen, professoren. Geachte 

medestudenten. 

 

1. Wat ben ik ongelooflijk blij om u te zien! Ik heb er letterlijk van gedroomd om voor u te mogen 

speechen. Het eerste punt gaat over hoe innovatie en Antwerpen verweven zijn; 

2. En het tweede punt gaat over de nood aan studentenparticipatie. 

 

Ik wil het eerst hebben over de gemeenschappelijke deler die ons allen verbindt: Antwerpen. In 1558 

werd Antwerpen met meer dan 100.000 inwoners de grootste stad van de Nederlanden. Onze stad kende 

een Gouden Eeuw te danken aan het innovatieve vrijhandelsregime. Dat klinkt vandaag als een 

vanzelfsprekendheid, maar in de naburige graafschappen golden toen protectionistische regels die 

import van internationale producten onmogelijk maakten. Onder andere door innovatief economisch 

beleid werd Antwerpen een metropool.  

 

Een sloridge zestig jaar later begon de bouw van de Borromeuskerk, een bouwwerk dat de internationale 

barokbouwstijl van de zeventiende eeuw vertegenwoordigt. De hoge barok was een tijd van 

opmerkelijke innovatie in architectuur met gebouwen die je kan herkennen aan hun grote schaal, 

uitgebreide decoratie en complex gebruik van ruimte. De innovatieve bouwstijl, maar ook schilderkunst, 

zal zich door Antwerpse grootmeesters zoals Rubens, Antoon van Dyck en Jacob Jordaens verspreiden in 

onze stad. Die culturele innovatie is ook vandaag nog op te merken in het stadsbeeld.  

 

Antwerpen was altijd al een innovatieve stad, en is dat nu meer dan ooit. Denk aan de Haven van 

Antwerpen, maar ook aan de wereldbekende mode van de Antwerpse Zes, en ten slotte aan het 

GENIUS-project van de AUHA, die hoger onderwijs met het werkveld verbindt. 

 

Dit brengt mij bij mijn tweede punt: ik hoop dat Antwerpen ook in de toekomst een pioniersstad zal 

blijven. Hiervoor zullen we ook in de toekomst innovatief moeten zijn. De enige manier om dát te 

garanderen, is door de studenten van nu te betrekken bij beslissingen over hun onderwijs, beslissingen 

over de toekomst. Want als voorzitter van de Studentenraad weet ik heel goed hoe waardevol de frisse 

blik is die alleen studenten kunnen bieden.  

 

Tegelijkertijd kunnen we door studentenengagement op te schalen van Antwerpen een hub voor 

talentontwikkeling maken. Dit is belangrijk, want uit talentontwikkeling vloeit innovatie, en innovatie 

moet gegarandeerd worden, niet gegokt. Zo blijven we bij op wereldniveau.  

 

Het zijn de studenten van nu die de toekomst zullen maken. Aan ambitie, lef, en talent ontbreekt het 

hen niet. De vraag waar ik beleidsmakers in de zaal graag mee wil laten is: 
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“Wat gaan jullie met dit talent doen?” — “Wat hebben jullie hen te bieden?” 

 

Dan rest mij u enkel nog een vruchtbaar en inspirerend academiejaar toe te wensen.  

Laten we altijd blijven samenwerken, want samenwerken kan wel eens de sleutel zijn tot innovatie.  

 

Dankuwel.  


